
Obec Bory Okres Žd'ár nad Sázavou
18.11.2011

Usnesení z jednání ZO Bory 25.10.2011
Zastupitelstvo obce:
I. Bere na vědomí

1. Vystoupení ing. Kocůra z inženýrské společnosti Provod. Pan Kocůr přítomné
seznámil s dalším postupem přípravy výstavby kanalizace zejména ČOV. Ta bude
zcela nová a bude pracovat na jiném principu, než ČOV dosavadní.
Jak bude probíhat výběrové řízeni na dodavatele stavby.
Cena stočného na rok 2012 bude vypočtena s ohledem na udržitelnost v příštích letech.
11.11.2011 proběhne v Kulturnim domě schůzka s majiteli nemovitostí ke
kanalizačním přípojkám. Potom v sobotu a neděli budou probíhat konzultace
s jednotlivými občany.

2. Vystoupeni Mgr. Filipa Lysáka, přišel na jednáni ZO, aby přítomné seznámil s územím
za rybníkem Hornikem. Tato lokalita, ležící na hadcovém podloží je v celé ČR velmi
ojedinělá a vzácná. Roste tu řada druhů chráněných rostlin a žijí zde chránění
živočichové. Pro záchranu těchto luk je nutné pravidelné kosení jednou ročně. Je
možné čerpat dotace z kraje. Bylo by dobré vyhlásit zde chráněné území.

3. Kontrolu usneseni z minulého jednáni ZOo
4. Seznámeni s jednáním RO.
5. Přípravu projektu Protipovodňové opatření. Je třeba dodat biologické hodnocení území.
6. Protože v souvislosti s výstavbou mostu u Filipových se zúží příjezdová cesta, je třeba

jednat s majiteli sou sedni zahrady Klusáčkovými o odkoupení části pozemku. ZO
doporučuje Klusáčkovy pozvat na příští jednání.

7. Seznámeni s náklady na odpady a stočné, konkrétní cena pro rok 2012 bude stanovena
na příštím jednání.

8. Žádost Ivety Vaverkové o vráceni poplatku za stočné, z důvodu dlouhodobého pobytu
v zahraničí. ZO navrhuje zjistit, zdaje to účetně možné.

9. Oznámeni ředitele školy F. Eliáše že 27.10.2011 bude z technických důvodů (přerušení
dodávky e1.proudu po celý den) uzavřena MŠ.

10. Výročni zprávu ZŠ a MŠ Hany Benešové v Borech za školni rok 201012011
11. Informaci B. Křížové o připravované exkurzi do obcí v oblasti Moravského Krasu

v rámci MA 21. Tato exkurze je připravována na sobotu 12.11.11, společně
s Radostínem nad OsI.

n. Schvaluje:
1. Ověřovatele zápisu
2. Program jednáni
3. Rozpočtové opatřeni č.7 ve výši 296 700,- Kč. ZO souhlasí.
4. Výměnu pozemků 1098/2 a 1099/2 k.ú. DB. ZO souhlasí s vyvěšením záměru.
5. Směrnici Účetnictví a oběh účetnich dokladů.
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m. Ukládá starostovi



1. V souvislosti s ochranou luk nad Horníkem jednat s Luďkem Křížem o výměně této
louky za rybník u rybníka Těšík. 11-0-0

2. Prověřit ceny písku s certifikátem na dětské pískoviště u kabin. 11-0-0

ZastupiteLstvo je 15 ti členné, přítomno bylo 11 členů a 2 hosté.
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Blanka Křížová - místostarostka


